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NÄRVARANDE 

Orvar Eriksson Ordförande 

Per Beckman Ersättare 

Tomas Ekelund Ersättare 

Susanne Johansson Adjungerad 

Mikael Jonsson Ledamot 

Anders Karlsson Ledamot 

Mats Karlsson Ersättare 

Sofia Kämpe Adjungerad 

Håkan Landenmark Vattenrådet 

Tony Pettersson Ledamot 

Sara Sandling Adjungerad 

Håkan Magnusson Verksamhetsledare 

§1 Mötets öppnande 

Mötet öppnades. 

§2 Justering 

Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll utsågs Tony Pettersson. 

Signatur 

Ordf Juste rare 



§3 Föregående protokoll 

Protokollet från styrelsemöte den 8 september 2021 gicks igenom. Inga syn
punkter noterades och protokollet lades till handlingarna. 

Signatur 

Ordf Justerare 



§4 Rapporter 

Ösans utlopp i Östen 

Resultaten från sedimentprovtagningen indikerar relativt låga halter av metal
ler och organiska miljögifter samt mycket låga halter av fosfor i sedimentet. 
Före eventuellt ingrepp ska en anmälan om vattenverksamhet göras. Anmä
lan till kommun eller länsstyrelse kan också behöva göras inför eventuell de
ponering/återvinning av muddermassor då nivåer för kadmium och zink över
stiger Naturvårdsverkets nivåer för mindre än ringa risk. Försiktighet bör 
också iakttas vid omhändertagande/deponering av muddermassor då halten 
av PCB kan överstiga riktvärden för känslig markanvändning. Det finns även 
risk för förhöjda halter av dioxiner. 

Det behöver undersökas om det finns tuvbildning på öarna i deltat. Håkan 
Magnusson har gått igenom de flygbilder och den drönarfilmning som finns. 
Dessa ger inget klart besked i frågan . 

Handlingarna för anmälan av vattenverksamhet bedöms vara klara i decem
ber. Därefter ska styrelsen besluta om anmälan ska lämnas in. Nästa steg 
blir sedan att ta fram förfrågningsunderlag och genomföra upphandling av 
entreprenör. 

Upphandling recipientkontrollprogram 

Anbudstiden har gått ut och utvärdering av anbud pågår hos Mariestads 
kommuns upphandlingsenhet. Besked om tilldelning väntas inom kort, varef
ter det är 10 dagars överklagningstid. Nytt kontrakt ska sedan skrivas. 

Naturskyddsföreningens städdag 

Naturskyddsföreningen och Mariestads dykarklubb utförde en städdag i och 
vid en kortare sträcka av Tidan i Mariestads tätort den 18 september. Unge
fär 300 kg skräp plockades upp. Det huvudsakliga syftet var annars att upp
märksamma personer som ideellt till vardags plockar skräp. Deras insats är 
mer betydelsefull än ett en enskild städdag. Evenemanget var medfinansierat 
av Tidans Vattenråd, och är återkommande. 

Provfiske Tidaholm 

Tidaholms fiskevårdsförening har utfört provfiske på 4 punkter nedströms Ti
daholms tätort. Sammanställning av resultat och rapportskrivning pågår. Vat
tenförbundet bidrar med finansiering av Terra Limnogruppens tid, då det be
höver vara med någon som har erforderliga tillstånd för provfiske. 

Signatur 

Ordf Juste rare 



§5 Verksamhetsledare 

Styrelsen beslutade att entlediga Håkan Magnusson från uppdraget som 
verksamhetsledare. Detta från och med 1 januari 2022. 

Till ny verksamhetsledare utses Rickard Segerstedt (personnummer . 
), från och med 1 januari 2022. Ett nytt avtal ska skrivas med Verksam

het miljö och bygg, Mariestads kommun, för att reglera omfattning av uppdra
get och ersättning . 

Verksamhetsledaren, tillsammans med ordförande, utgör firmatecknare för 
Tidans Vattenförbund. Verksamhetsledaren är därutöver företrädare för Ti
dans Vattenförbund i internetbanken (f.n . Swedbank). 

Styrelsen beslutade vidare att låta upprätta en ny fullmakt avseende Tidans 
Vattenförbunds företrädare gentemot banken (f.n. Swedbank) i samband 
med bytet av verksamhetsledare. Enligt konstituerande styrelsemöte den 21 
april 2021 får följande person/personer skriva under blanketten "Begäran om 
ändring för ideell förening" eller motsvarande gentemot av förbundet anlitad 
bank (f.n. Swedbank) var för sig: 

• Ordförande Orvar Eriksson (personnummer ·) 
• Verksamhetsledare Håkan Magnusson (personnummer · 

) 

Signatur 

Ordf Juste rare 



§6 Underhåll 

Läget i LOVA-projekt 

Sofia Kämpe, Susanne Johansson och Håkan Magnusson redogjorde för lä
get i pågående LOVA-projekt. En sammanställning finns framtagen och var 
utsänd till styrelsen före mötet. Följande noteringar gjordes: 

• Extramedel från Havs- och vattenmyndigheten: Strukturkalkning är ge
nomförd och det pågår projektering av två fosfordammar. En föränd
ringsbegäran ska skickas in. 

• LOVA 2019-1: Möten har hållits med VWl/F och Naturskyddsför
eningen angående medfinansiering. Hittills har båda varit försiktigt po
sitiva. Ansökningar ska skickas in. 

• LOVA 2020-1: Studieresorna har flyttats fram till 8-9 mars 2022 ef
tersom det var få anmälningar. En ansökan om förlängning av pro
jektet har gjorts för att kunna hinna med en ytterligare studieresa. 

• LOVA 2020-3: Provgrävningar har utfört för den tilltänkta våtmarken 
vid Rörsås i Mariestads kommun. Byggstart inväntas. Det blir nu två 
sammanhängande dammar. 

• LOVA 2020-4: Detta projekt har avvaktat att extramedlen från Havs
och vattenmyndigheten ska förbrukas först, då dessa medel har kor
tare tid. Fr.o.m. 2022 kommer LOVA-projektet igång på allvar. Det 
finns några intressenter för strukturkalkning och kalkfilterdiken, men 
inget bestämt ännu. 

• LOVA 2020-5: Dialog med berörda markägare pågår, men det tar tid 
att få till konkreta projekt. Den medfinansiering som förbundet ska gå 
in med kommer sannolikt att till del ersättas med insatser från markä
gare. 

• LOVA 2021-1: Anläggningskursen är genomfört och projektet ska slut
rapporteras inom kort. 

• LOVA 2022-1: Ansökan ska kompletteras. Ett möte med Länsstyrel
sen kommer att bokas in. 

Styrelsen beslutade att notera informationen. 

Signatur 

Ordf 



Rensning av kraftverksdamm i Blikstorp, Tidaholms kommun 

Kraftverksägaren hade en anlitad entreprenör som dock drog sig ur varför ar
betet försenats. Sedan har en ny entreprenör hittats och arbeten planeras ut
föras under 2022. Åtgärden innebär att dammen rensas från sediment, vilket 
läggs upp på kraftverksägarens mark. 

Signatur 

Ordf Justerare 



§7 Vattenrådet 

Vattenrådens dag 

Vattenmyndigheten Västerhavet anordnar den 10 december Vattenrådens 
dag som ett fysiskt möte i Göteborg. Rickard Segerstedt kommer att delta 
från Tidans Vattenförbund, liksom eventuellt Orvar Eriksson, Per Beckman 
och Per-Anders Freyhult. 

Webinarium om kombidammar 

LRF och Greppa näringen anordnar ett webinarium om multifunktionella 
dammar den 16 november. Inbjudan ligger ute på Facebook. 

Signatur 

Ordf Justerare 



§8 Övriga frågor 

Information från Länsstyrelsen 

Det blir en regeringsprövning av åtgärdsprogrammen för vattenförvaltningen 
2022-2027. 

Projektet Water-Co-Governance är slutrapporterat. Projektet har arbetat med 
att stärka samverkan regionalt och lokalt. Det har utvecklats olika verktyg att 
använda för detta. 

Vattenrådens dag kommer även anordnas i mars 2022 och då ha fokus på 
åtgärdssamordnare. 

Signatur 

Ordf Juste rare 



§9 Nästa möte 

Nästa möte kommer att hållas den 25 januari 2022 kl. 18:00. 

Signatur 

Ordf Juste rare 



§10 Avslutande av mötet 

Mötet förklarades för avslutat. 

Vid protokollet 
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Justeras 

Orvar Eriksson 
Ordförande 
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